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To: @minvws.nl

Cc: @minvws.nl]; IEEE @minvws.nl]
From: )
Sent: Mon 3/30/2020 7:38:53 AM

Subject: RE: Verzoek: belronde behoefte richtlijnontwikkeling ivmrevalidatiebehoefte na doorgemaakte Covid19

Received: Mon 3/30/2020 7:38:54 AM

Hoi 5.1.2e

Dank voor het delen.

Bij het programma wijkverpleging lopen er in ieder geval calls vertraging op, dus daar voorzie ik ook wel ruimte.

Ik was separaat nog door [JER en door JIEEEZIE (V&VN) gebeld. Je merkt dat V&VN erg bezig is met richtlijnen rondom

beschermingsmiddelen en dat wanneer het woord ‘richtlijnen’ nu valt iedereen denkt dat je daarop doelt. Het aan |HEIESNen BED

meegegeven dat onze vraag aan ZonMw juist breder gaat, namelijk om de zorg/behandeling/revalidatie van (ex)patiénten met

corona. Dat is in mijn ogen iets heel anders dan richtlijnen in gebruik van beschermingsmiddelen. Ik merk dat het goed is om

daar alert op te zijn in de contacten die we hierover hebben.

Groet,

vr:IEEE)SREXEc inv.ni
Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 14:51

Aan: 5.1.2e )JEM @minvws.nl>

cc IAEA) JAE ov vv.IETS)EXER mins >
Onderwerp: FW: Verzoek: belronde behoefte richtlijnontwikkeling ivm revalidatiebehoefte na doorgemaakte Covid19

Ter info: had net [IEEE IEEE: onMw) aan de telefoon. ZonMw gaat dit doen, ze pakken maandag de boel bij elkaar

(vragen, contactpersonen, etc.). Ze kijken dan ook of er ruimte in programma Beter Thuis is, zou denken van wel, een van de

calls gaat nu (nog) niet door nl. Zou dit bij Wijkverpleging er ook/wel zijn? Anders moeten we maar weer verder kijken.

Verzoek was om dit verzoek door te spelen aan (PG),EEE - covid19-gerelateerde vragen aan

ZonMw.

Doe ik separaat.

i
n weekend,

vor:INCE
Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 13:14

zonmw.n!>; | NEKEN zonmw.nl>; [ENE
Onderwerp: RE: Verzoek: belronde behoefte richtlijnontwikkeling ivm revalidatiebehoefte na doorgemaakte Covid19

HoiIKE
Krijg je telefonisch niet te pakken, maar is ook het vaste nr. Heb geen mobiel nr van je.

Dit verzoek komt deels uit het veld (verpleegorganisatie) en wordt door VWS ook als belangrijk gezien, vanwege de situatie met

Corona.

Let wel: dit komt dus op vanwege de crisis.

Volgens mij is het doel helder, staan er ook al enkele vragen in onze mail. Veel helderder kunnen we het niet maken, daar is nl

de belronde voor bedoeld. Ik zou zeggen: inventariseer vooral ook de vragen die opkomen, graag wel doorvragen waarom ze die

vraag stellen.

Misschien iets helderder nu? Zo niet, bel me gerust vandaag.

Groet,

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 18:22

aan:[CENEE- mins o>
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cc: IEEE IEE © con. > IEEEENE © conmv. -; IEEETI HEE eon.nl»
Onderwerp: RE: Verzoek: belronde behoefte richtlijnontwikkeling ivm revalidatiebehoefte na doorgemaakte Covid19

Goedenavond EEC

Bedankt voorje e-mail met het verzoek. Ik heb vandaag maar heel kort kunnen afstemmen met[EEwellicht mis ik

daarom wat achtergrond informatie. Ik ga jouw verzoek binnen ZonMw bespreekbaar maken. VVooruitlopend daarop zou ik graag
willen weten hoe deze vraag precies tot stand is gekomen? Is dit een idee vanuit VWS of is dit gebaseerd op signalen uit het veld, en

zo ja welke?

Als er een dergelike belronde gaat plaatsvinden, is het belangrijk om vooraf een duidelijk kader te hebben, met daarin de context en

het doel van de belronde. Mogelijk kunnen we gezamenlijk al een aantal vragen formuleren.

Eventueel kunnen we morgen even schakelen tussen ZonMw en VWS. Op welk tijdstip en op welke manier zouden we elkaar het

beste kunnen bereiken?

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e

Programma Langdurige Zorg en Ondersteuning
Ouderen

Telefoon:

E-mailadres:

Aanwezig:

@zonmw.nl

ZonMw

Laan van Nieuw Oost-Indié 334

2593 CE Den Haag
Postbus 93245 2509 AE Den Haag

van:IEEEXEDNo invws.nl>
Verzonden: donderdag 26 maart 2020 14:16

Dzonmw.nl>

Onderwerp: Verzoek: belronde behoefte richtlijnontwikkeling ivm revalidatiebehoefte na doorgemaakte Covid19

Beste[NCEET

Zoals zojuist met EEE tclefonisch besproken, zouden we in het kader van revalidatie na doorgemaakte Covid19

graag op zeer korte termijn een belronde willen laten doen naar betrokken partijen of er draagvlak is voor het, eveneens op

korte termijn, opstellen van een (multidisciplinaire) richtlijn. We zouden graag zien dat ZonMw hierin de lead neemt, vanuit

programma Beter Thuis, mede vanwege allerlei dwarsverbanden. Denk bijvoorbeeld ook aan de mogelijke wenselijkheid van een

richtlijn (0.a. ADL) voor wijkverpleging (binnen programma ontwikkeling kwaliteitsstandaarden wijkverpleging).

We zouden graag uiterlijk volgende week de resultaten van een belronde opgeleverd zien over de wenselijkheid van het

opstellen van één of meerdere richtlijnen en zo ja, wie daarbij betrokken willen en kunnen zijn, wat er voor nodig is en hoe dit

snel uitgevoerd kan worden. Bijvoorbeeld door inhuur van een onderzoeksbureau als Q-consult en Studio GRZ. We denken in

ieder geval aan de volgende partijen: Verenso, LHV, V&VN, NVKG, ZN, ActiZ en mogelijk ook NVAVG.

Hoor graag of ZonMw:
- Mogelijkheden zit dit uit te voeren in programma Beter Thuis (en mogelijk andere programma’s);
- En zo ja, of de belronde volgende week afgerond kan zijn;
- Zo nee, wat het voorstel is wie dan de belronde kan uitvoeren.
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